

通知

尊敬的各位客户、合作伙伴：

值此 2026 年马年新春佳节来临之际，我司全体员工向您致以诚挚祝福，感谢您过往的信任与支持。现将新年放假安排通知如下：我司 2026 年 2 月 15 日（农历腊月二十八）至 2 月 23 日（农历正月初七）放假，共 9 天，2 月 24 日（农历正月初八）恢复正常办公运营。放假期间，我司暂停订单生产、发货及常规业务对接，未完成订单节后优先处理，恳请您提前调整采购计划，节前订单及交付事宜请及时与我司对接人确认。

感谢您的理解与支持，祝您新春愉快、马年大吉！特此通知。

深圳市宝兰安防智能科技有限公司

2026 年 1 月 27 日

NOTICE

Dear Customers and Partners,

As the 2026 Year of the Horse Spring Festival approaches, all staff of our company extend sincere wishes to you and thank you for your trust and support. Our New Year holiday is scheduled from February 15, 2026 to February 23, 2026, totaling 9 days. And we will resume normal operations on February 24, 2026.

During the holiday, we suspend order production, delivery and regular business communication; unfinished orders will be prioritized after the holiday. Please adjust your procurement plan in advance and confirm pre-holiday orders with our contact person.

Thank you for your understanding and support, and wish you a happy Spring Festival and a prosperous Year of the Horse! Notice is hereby given.

Shenzhen Baolan Security Smart Technology Co.,Ltd

January 27, 2026